

# TechInfo 30\_Schutzlage Rollenware/ Protection layer roll material

### **Folgende technische Information gilt für alle technischen Papiere und Papiermaterialien auf Rolle:**

Die äußere Wicklung einer Rolle gilt als Schutzlage für das darunterliegende Material.

Die entsprechenden 2 Laufmeter Material gelten somit als Verpackungsmaterial und werden nicht berechnet, sondern zusätzlich zur bestellten Ware geliefert.

Die Schutzlagen bestehen aus dem identischen Material wie die darunterliegenden Lagen und sind technisch gleichwertig.

Materialbeschädigungen oder -fehler innerhalb der Schutzlage stellen somit keine Reklamationsgrundlage dar.

### **The following technical information applies to all technical papers and paper materials on rolls:**

The outer winding of a roll is regarded as a protective layer for the material underneath.

The corresponding 2 linear metres of material are therefore regarded as packaging material and are not invoiced and supplied in addition to the ordered quantity.

The protective layer consists of the same material as the underlying layers and is technically equivalent.

Material damage or defects within the protective layer therefore do not constitute a basis for complaint.

Bei weiteren Fragen unterstützen wir Sie gerne / for further inquiries, we will be of assistance:  
info@frenzelit.com, Phone: +49 9273 72-0